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Aanwezigen 
 
Wijkraad : René Reeuwijk (Voorzitter); Sabrina de Wit (Secretaris); Wim Nunninkhoven (lid, Facebook); Frits van der Ploeg 

(lid, groen); Babs Slottje (lid). 
 
Gasten : Mahad Ahmed (SHHO); Mirjam Streefland (Sociaal Wijkteam / DOCK); Peter van der Beek, Kees Roelof, Aad en 

Yvonne Blankert, Ingrid en Gerard Hameteman, Alida de Jong, Tiny Doornebosch, Riek Groenenberg, Nino de 

Haas (bewoners).  
 
Afwezig : Antoinette Wijnoogst (Penningmeester); Dick Wijnoogst (lid, verkeer & vervoer); Mariëlle Barnhoorn (lid, 

sociaal domein); Ailko Hammingh (lid); Gabe Yntema (lid, veiligheid); Rosa Schepers (Handhaving); Michiel Wijn 

(gebiedsagent); Mohamed Mounji (St Samen);). 
 
Notulist : Sylvia van den Berg 

  
 

 
1. Opening 

René opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 

 

2. Mededelingen en/of aanvullende bespreekpunten 

- Er waren problemen met het verzenden van de uitnodiging voor deze vergadering via de mailinglijst; een groot deel is 

‘gewoon’ retour gekomen. Sabrina heeft de uitnodiging vandaag nogmaals verstuurd, waardoor het voor sommigen te laat 

is binnengekomen.  

- De wijkraden van de Boerhaavewijk en Meerwijk waren uitgenodigd door de gemeente inzake ‘Dwars door Schalkwijk’. In 

tegenstelling tot de Bomenwachters hebben de wijkraden hierbij geen stukken ontvangen, waardoor voorbereiding door  

en opstellen van de zienswijze van de wijkraden niet mogelijk was. Dit onderwerp wordt nog besproken in het 4WO (Overleg 

van de 4 wijkraden van Schalkwijk). De wijkraden van zowel de Boerhaavewijk als Meerwijk als Europawijk zullen hierover 

inspreken en een zienswijze indienen. 

- Warmtenet: De ‘geleerdenwijk’ is hierin opgenomen zonder dat de wijkraad hierover is ingelicht. Ook dit zal nog een vervolg 

krijgen. 

 

3. Nieuwe voorzitter  

Vervalt. 

 

4. Verslag vorige vergadering  

Het met de agenda meegezonden verslag betrof die van de jaarvergadering, deze komt bij de volgende jaarvergadering op de 

agenda. Het van de vorige openbare vergadering van 1 maart 2022 komt - tegelijk met het verslag van 3 mei 2022 - op de agenda 

van de volgende openbare vergadering op 7 juni 2022.  

 

5. Financiële zaken 

Vervalt i.v.m. afwezigheid van Antoinette Wijnoogst. 

 

6. Werkgroep Verkeer  

Vervalt i.v.m. afwezigheid van Dick Wijnoogst. 

. 

7. Groen 

Frits laat weten dat in de laatste maanden veel bomen zijn geplant / herplant en dat nog meer op de planning staat. De Professor 

Eijkmanlaan wordt geherprofileerd, waardoor meer ruimte zal komen voor het planten van bomen. 

Verder is het nog steeds wachten op het ontwerpplan Willem van Os Park. Dit zal worden gecombineerd met de drie blokken 

te (her-)bouwen flats aan de Louis Pasteurstraat. 

 

8. Schalkwijk aan Zet  

Voor de aanwezigen die hiervan (nog) geen weet hebben legt Frits uit wat Schalkwijk aan Zet is en wat hiervan is / wordt 

uitgevoerd. Hij vertelt dat drie andere projecten - die het niet hebben gehaald - wellicht toch nog uitgevoerd kunnen worden. 

Een voorbeeld hiervan is het plan voor Jeu de Boules. 
 



 
 

 

 

9. Veiligheid 

Zowel Handhaving als de wijkagent waren verhinderd en konden niet deelnemen aan de vergadering. De volgende punten zijn 

aan de orde gekomen: 

- In Centrum Schalkwijk zijn de nodige verkeersregels aan de orde. Een veel gehoorde klacht is dat er (te) weinig wordt 

gehandhaafd, vooral waar auto’s niet mogen rijden en bij parkeeroverlast. In het weekend voorafgaand aan deze 

vergadering heeft Handhaving meerdere bekeuringen uitgedeeld. 

- Ook in de wijk zelf zijn meerdere bewoners van mening dat te weinig gehandhaafd wordt op foutparkeerders, die geregeld 

voor onoverzichtelijke en dus gevaarlijke situaties zorgen voor de meest kwetsbare verkeersdeelnemers (voetgangers). 

- Burgernet: besproken is het belang van deelname aan Burgernet. In de afgelopen weken was sprake van een geweldsdelict, 

waarvoor de politie in contact wilde komen met getuigen. Een dergelijke oproep wordt o.a. gedaan via Burgernet. 

- Voor het opzetten van het project Buurtouders zullen Sabrina en Ingrid binnenkort meelopen in Meerwijk om te zien hoe 

dit in zijn werk gaat. Sabrina heeft tevens contact gelegd met wijkraad Molenwijk hierover. 

- Van één van de aanwezigen komt de vraag wie nu eigenlijk de wijkagent is in de Boerhaavewijk en heeft ook geen idee hoe 

hij er uitziet of hoe zij met hem in contact kan komen wanneer dit nodig is. René: door onderbezetting kan Michiel Wijn - 

de wijkagent - helaas niet veel in de wijk aanwezig zijn. Hij vult aan: in geval van nood altijd 112 bellen en anders het 

algemene nummer. Hierbij kan je ook een terugbelverzoek indienen. 

Door meerdere aanwezigen wordt vol lof over de wijkagent gesproken. 

 

10. Sociaal/maatschappelijke zaken 

- Mirjam is via DOCK werkzaam als sociaal dienstverlener bij het Sociaal Wijkteam. Het team houdt zich bezig met hulp en 

ondersteuning aan wijkbewoners, in het bijzonder de minima. Tevens bieden zij hulp bij o.a. echtscheiding, burenoverlast 

en op dit moment ook bij de ‘energietoeslag’. De ondersteuning is veelal voor een kortere periode, maar in een enkel geval 

kan dit ook langer dan een jaar duren.  Frits laat haar weten dat Mariëlle zich hiermee bezig houdt binnen de wijkraad. 

- Mahad vertelt dat de SSHO ongeveer hetzelfde doet, maar dan meer gericht op statushouders. Als het nodig is biedt de 

stichting hulp bij het oplossen van problemen, echter de opzet is vooral van preventieve aard. Er wordt bijvoorbeeld 

duidelijk gemaakt welke verschillen er zijn tussen de gewoontes in Nederland en het thuisland. Tevens is er sprake van drie 

keer een training met betrekking tot opvoeding, waar dergelijke verschillen ook aan de orde komen. Bij de laatste training 

worden andere partners - waaronder het Sociaal Wijkteam - uitgenodigd, 

- René heeft contact gehad met SportSupport. Duidelijk is dat voor diverse projecten subsidie aangevraagd kan worden bij 

de gemeente van € 3.000,- per project, maar dat - landelijk gezien - veel in deze subsidiepot blijft zitten doordat er geen 

gebruik van wordt gemaakt of dat men niet van het bestaan hiervan weet. René wil uitzoeken hoe dit in Haarlem zit. 

 

11. Bouwontwikkelingen 

- Er zijn geen noemenswaardige wijzigingen; Frits geeft een opsomming van de lopende en reeds voltooide projecten. 

- Elan wil een kantoor bouwen waar op dit moment de ZOED is gevestigd, het is echter nog niet zeker of dit wordt toegestaan. 

- Voor de in-/uitrit van het te bouwen Hof van Jacob was het plan dit via de ‘ventweg’ te doen. Dit geeft echter te veel 

overlast voor de wijk en voor de direct omwonenden. De wijkraad heeft aangegeven voor deze in-/uitrit de voorkeur te 

hebben voor de Louis Pasteurstraat. 

- Mahad zegt te zijn benaderd door iemand van de gemeente, die kwam vertellen dat de (gehele) Boerhaavelaan op de schop 

gaat. Zowel SSHO als de wijkraad waren hiervan niet op de hoogte. Frits: Dit betreft het beginstadium; er moet eerst nog 

een Visie opgesteld worden en daarna zal het participatietraject nog plaatsvinden. 

- Het uitgangspunt van de gemeente voor parkeren bij nieuwbouwprojecten is ‘Parkeren op eigen terrein’, aldus René. 

 

12. Stand van zaken Boerhaavelaar, Facebook en de website 

De wijkraad heeft te horen gekregen dat het maken van de wijkkrant een stuk duurder gaat worden. Er wordt gekeken naar 

oplossingen. Eén van de opties - iets minder pagina’s - scheelt al een paar honderd euro. Het plaatsen van advertenties blijkt 

geen optie: inkomsten hieruit zullen worden gekort op de subsidie die de wijkraad van de gemeente ontvangt. Een peiling onder 

de aanwezigen levert zowel argumenten vóór als tegen (alleen) een digitale versie op. 

Op Facebook en op de website is het op dit moment wat rustiger dan anders. 

 

13. Rondvraag 

 Frits: 7 mei a.s.: Lentefris. De wijkraad doet dit al zeven jaar. Dit jaar kunnen alle wijkbewoners op vertoon van de flyer een 

bakje met 6 plantjes krijgen bij het kraampje van de wijkraad. 

 Tiny laat weten dat door het niet snoeien het zicht op woningen verslechtert, waardoor de kans op inbraak groter wordt. 

Helaas heeft zij dit zelf al ondervonden. 

 Riek zegt dat er weinig tot niets gebeurt met meldingen over (grof) vuil aan de Louis Pasteurstraat. Het staat er inmiddels 

al een week. Het wordt uit elkaar getrokken, waardoor glas en rommel verspreid over de straat ligt. Het lijkt vooral te 

komen van huurders die vertrekken, maar blijkbaar niet de moeite nemen een afspraak te maken voor het laten ophalen 

van het vuil.  

 



 

 

 

 

13. Rondvraag (vervolg) 

René zegt toe om een brief op te stellen naar Elan Wonen, die als eigenaar van het gebouw hiervoor de uiteindelijk 

verantwoordelijke is. 

 (Riek:) Er is tevens sprake van vuil dat naast de daarvoor bestemde bakken wordt geplaatst; mensen komen van elders en 

zetten alles vol met afval. 

Ook komt er - ondanks alle verzoeken dit niet te doen - geen eind aan het voeren van vogels. Brood e.d. wordt van een 

balkon naar beneden gegooid - waarbij het zelfs voorkomt dat dit op je hoofd terecht komt. Daarnaast geven het gekrijs en 

de uitwerpselen van de dieren erg veel overlast. 

 Mahad heeft een vraag/opmerking met betrekking tot communicatie, bijvoorbeeld via Facebook, maar ook andere kanalen. 

Hij zegt dat veel van zijn contacten geen contact met de wijkraad hebben en dat er zich ook mensen onder bevinden zie 

zouden willen aansluiten bij de wijkraad. Mahad: ‘Er gebeurt veel in de wijk, maar onze doelgroep (SSHO) wordt niet bereikt. 

Ik zou graag zien dat wij hierover samen aan tafel gaan hoe dit beter kan’. 

René is het hiermee eens: ‘We moeten hier zeker over brainstormen’.  

In aanvulling hierop zegt René: het gebeurt geregeld dat er in een buurt iets wordt georganiseerd waarvan de wijkraad 

niets weet. Een betere communicatie is echt nodig. 

 Terugkomend op het melden van (grof) vuil e.d. wordt de suggestie gedaan gebruik te maken van de ‘BuitenBeter’ app. 

Deze app biedt ook de mogelijkheid melding te doen over bijvoorbeeld straatverlichting, bestrating, ongedierte etc.  

 

14. Afsluiting 

René sluit hierna de vergadering om 21.45u en zegt dat de volgende openbare vergadering op 7 juni a.s. plaatsvindt. Hij nodigt 

de aanwezigen uit om onder het genot van een drankje nog even na te praten. 


